
Referat FAU-møte 18.01.2024 

Tilstede: Rektor Hans Olav R., Katrine K., Lars S., Haakon S. F., Marianne L., Gunn Hege S. og 
Hege B. 

Frafall: Nina S. 

 

Sak 14-23/24 Status tidligere saker: 

 

• SFO og barnehage 

Enhetsleder, rektor, bhg. styrer, Vera, Britt og FAU-leder barnehage hatt evalueringsmøte om 
sarbeidet mellom SFO og bhg. 

Noe frustrasjon over samarbeidet mellom SFO og barnehage og ikke alt som fungerer like godt, 
men man gjør det beste ut av det og nytt evalueringsmøte før sommeren, for veien videre. 

 

• Mobilhotell 

Gode erfaringer med mobilhotell, mer elevkontakt og sosialt på skolen.  

 

• Lekehus 

Søkt midler, avventer svar på hvor mye vi evt. får før det kan bestemmes hva som skal kjøpes 
inn/settes opp. Haakon søker sparebankstiftelsen om midler også, frist februar. 

 

• Evaluering Halloween og julemarked 

Bl. a. Lars, Marianne og Kathrine var med i Halloweenkomitèen. Gode tilbakemeldinger og 
fornøyde unger! Tidkrevende å lage «skummel løype» som passer alle, det viktigste for ungene er 
å være sammen og feire Halloween. 

Julemarked, 10. kl. hadde kiosken til inntekt for avslutningstur.  Vellykket arrangement og gode 
tilbakemeldinger. 

 

Sak 15-23/24 Rektors hjørne 

Anne Berit Leikvoll begynner 20. februar i stillingen etter Vera. Gina Sollien vikar imens. 

Miljørettet helsevern, skolen godkjent etter kravene! Skolen mottatt rapport. 

Budsjett 2024… stramme rammer, men det ser greit ut. Utfordringen er ekstra og uforutsette 
utgifter. Bemanning ok, men stramt budsjett på undervisningsmateriell.  

Elevundersøkelsen gjennomført før jul, og trivselsundersøkelse. Gode resultater       

FUG er invitert til vårens foreldremøte for foredrag, rektor er på saken! 



 

Sak 16-23/24 Skoleeiers årlige møte 

Ingen fra FAU kan møte fysisk (møte kl. 09!), sender skriftlig tilbakemelding. 

Dette ble også lagt ut på FAU sin FB side «Foreldregruppe Bjoneroa skole», og vi mottok 
tilbakemelding. 

Spørsmålene FAU skal besvare er i anførselstegn, og svarene våre kommer under; 

«Hvordan opplever foresatte skole/hjem samarbeidet?» 

God dialog mellom lærere og foresatte, særlig på småtrinnet. Deretter avtar den tette dialogen 
litt, men det er jo fornuftig når barna blir større. Ok foreldremøter. 

«Hva er foresatte mest opptatt av med tanke på elevenes opplæring? 

Viktig at elevene får ukeplan og lekser tidsnok. Viktig ift. prioriteringer. 

Godt læringstrykk, høyt faglig nivå, spesielt i realfagene på mellomtrinnet. 

Viktig med stabil lærerstab, vi er heldige i Bjoneroa!  

Variert undervisning, mye aktivitet. Positivt både for læring og klassemiljøet. 

Små og oversiktlige klasser, alle blir sett og inkludert, vanskelig å falle utenfor. 

Fysisk aktivitet og variert undervisning er bra, fortsett med det! 

Svømmeundervisning ukentlig er unikt! Bruker nærmiljøet, egen skøytebane og ballbinge. 

 

 

Sak 17-23/24 Risiko og sårbarhetsanalyse 

Bekymringer rundt skolebakken når den er glatt. Melde videre til kommunalsjef Mona Mikalsen, 

hun melder videre til Trafikksikkerhetsutvalget. (FAU fyller ut egen ROS-analyse om dette og 

sender skolen). 

 

Sak 18-23/24 Søknad Gran Kommune 

Søknad sendes til ungdomsrådet, 25.000 kr fordeles til hele kommunen. Haakon sender søknad 

om midler til elevkvelder. 

 

Sak 19-23/24 Karnevalsbasar 

Planlagt søndag 11. februar, men avlyses pga. kun èn som har meldt seg til å være med i 
komiteen. 

 



Sak 20/23-24 TT klubb våren 2024 

Tirsdager kl. 18 – 20. 6. feb., 5. mars, 9. april. Prøve å få til en avslutningstur i juni.  

6. feb; Bjone/Wikstrøm, Søfferud,  

5. mars; Tokerud, Kolsrud 

9. april; Kostøl, Bergquist 

Juni; Haug/Østdal, Liaklev   

NB! Nina må få beskjed vedr. innkjøp i god tid!  

Liste publiseres på FB siden «Foreldregruppe Bjoneroa skole» når det er bekreftet at gymsalen er 
ledig de ovennevnte datoer. 

 

Sak 21-23/24 Eventuelt 

Gunn Hege sender mail til Mona Mikalsen/Trafikksikkerhetsutvalget. 

Rektor melder inn behov om ny flaggsnor og flagg!  

Avvik: sløydsalen dårlig akustikk. Legge inn akustikkplater.  

Radonmåling: muligens forhøyede målinger innerste lager sløydsalen, avventer rapport og tiltak. 

17. mai komite; møte i oppstartsmøte i mars. 

 

Har du noe du ønsker å ta opp med FAU, eller trenger å si fra om?  

Meld fra til en av oss i FAU, vi har taushetsplikt! 

 

Ref. Hege Bølviken 


